
Mandag den 8/1-2024 Kl. 19.00 Kælderlokalet i Blok 4. 

 

Dagsorden. 
1. Godkendelse af referat. 

2. Godkendelse af dagsorden. 

3. Nyt for afdelingen. 

4. Nyt fra administrationen. 

5. Nyt fra beboerne. 

6. Budget for afd. 11 i 2024/forventninger? 

7. Eventuelt. 

a. Blandt andet. - Tysklandstur i foråret. 

 

 

Referat 
Deltagere: Ingen afbud fra medlemmer.  

Ad 1) Godkendelse af referat. 

Referat fra mødet 7. november godkendes. 

Ad2) Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

Ad 3) Nyt for afdelingen. 

Intet. 

Ad 4) Nyt fra administrationen. 

Der er ikke noget, som skal behandles. 

Ad 5) Nyt fra beboerne. 

a. Der er kommet spørgsmål om nye badeværelser.  

Nye badeværelser kan ifølge renoveringsplanen tidligst komme på tale 2026/27. 

Det vil også spille ind hvordan huslejestigningerne i forbindelse med de nye altaner påvirker 

udlejningen. En renovering af badeværelserne vil nemlig yderligere hæve huslejen.  

 

 

b. Fra deltagerne i mandagsklubben er der kommet et forslag om at man kører en udflugt til 

f.eks. Den Gamle By eller til Bork. Det ville være eftermiddag ca. 14 til 16. Gerne mere end 

en gang om året. Vi vil tage et punkt på næste dagsorden, at vi vil afsætte et budget til 

aktiviteter i mandagsgruppen (og eventuelt en underudvalg til at få ideer). 

 

 



Ad 6) Budget for afd. 11 i 2024/forventninger? 

33.000,- til beboeraktiviteter. 

12.000,- til afdelingsmødet 

10.000,- til bestyrelsens rådighedsbeløb. 

 

Ad 7) Eventuelt. 

a. Blandt andet. - Tysklandstur i foråret.  

Tysklandsturen var en stor succes. Derfor foreslås det, at vi tager to ture om året, men måske 

en tur til et indkøbscenter (City-park) i Flensborg i stedet for grænsebutikkerne (i hvert fald 

den ene af gangene). 

Busselskabet siger, at det kommer til at koste lidt mere, men også en lidt længere tur. (både 

marked og gågade. 

Vi vedtager en tur den 2. marts. 

December: vi foreslår en tur den 30. november eller 1. december. (Ikke Fleggaard næste 

gang, for der var meget travlt). 

Vi foreslår, at deltagere(n) som repræsenterer bestyrelsen ikke betaler for turen (op til to 

personer i alt). 

b. Mandagsklubben. Der bør laves et lamineret opslag for at forsøge at få flere med. 

Der kunne godt bruges mere på forplejning, så det bliver endnu hyggeligere. 

Forslag om budget for aktiviteterne.  

Lokalet bør gøres hyggeligere. Jens-Peter har aftalt med Tina, at der vil blive sat møbler ind 

fra den gamle Fælles Fremtid på Tværs lejlighed. Som nu står i et kælderrum. 

c. Vi vil lave et årshjul med emner, som vi skal huske at tale om i løbet af året. 

d. Vi vil lave en liste over vedtagne projekter, så vi får et bedre overblik. 

e.  

Ny dagsordens skabelon: 

1 ”Godkendelse af referat 

2 Godkendelse af dagsorden 

3 Nyt fra administrationen 

4 Nyt fra afdelingen/beboerne. 

5 Evt.” 

 

Næste møde flyttes til torsdag den 8. klokken 18. (med fællesspisning).  

 

 


